
 

GRIMSTAD KOMMUNE 
Kultur- og oppvekstsektoren 

FAU JAPPA Skole 

Referat FAU-møte nr 4 
Møtedato: 11.12.2019 Møteleder: Evy Dorthea Ugland 

Møtetid: 18.00 Referent:  Barbara Diel Riefensth 

Møtested: Personalrommet Neste møte: 12.02.2020 kl.18.00 

Til stede: Jostein Aasen (3.), Merethe Egeland (5.), Alexandra Berglund 6.), Barbara Diel Riefensth (7.) 

Forfall: Evy Dorthea Ugland (1.), Anne Holmen (2.), Line Eielsen Malde (4.) 

Kopi til: May-Elin.  

 

Saksnr. Dato meldt: Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

4.1  Referent/leder Godkjenning av forrige referat  

4.2  Rektor Rektor informerer Ikke tilstede 

4.3   Forslag brev til foresatte om 
kjøring 

Vises May-Elin og engelskseksjonen på GUS for 
kvalitetskontroll. Sendes i Visma eller ranselpost, det siste i 
alle fall for foresatte uten Visma-app. 
Kjære medforeldre, 
i mange år har rektor bedt om at foresatte som kjører sine 
barn til skolen viser den ytterste aktsomhet når de nærmer 
seg skolens område. Spesielt vinterstid oppstår det fare for 
liv og helse når enkelte sklir opp og ned bakken. Det har 
jevnlig oppstått svært farlige situasjoner i rundkjøringa 
også. Vi må alle være føre var! Foreldrenes arbeidsutvalg 
er alle foresattes representanter, og vi forventer av dere 
alle at dere følge alminnelige krav om forsvarlig adferd i 
trafikken. Barna SKAL slippes av i den lange busslommen 
FØR rundkjøringa. MVH. FAU Jappa 
Dear parents, 
For many years our principal has asked parents at Jappa 
primary school to set safety first and therefore NOT to 
drive up the hill to drop-off their children in the parking lot 
on top. Especially in winter, this leads to very dangerous 
situations where cars on are sliding and skidding very 
close to the children on the pavement. We fear for the 
pupils’ safety on their way to school! FAU (parents’ 
committee) expects all fellow parents at our school to 
respect the principal’s order. You must drop off your 
children in the long buscurb in Frivollveien BEFORE you 
enter the roundabout. Regards, FAU 

4.4   Eva Carmen Jensen fra HBS Informasjon HBS: 
HBS = Helsefremmende barnehage og skole, en stor 
satsing fra helsedirektoratet m.fl. Satsningsområder for 
Grimstad (bred enighet i forkant) er  
1)  livsmestring (avviklet pga de nye fagplanene) 
2) overganger (bhg-skole, bsk-us) 
3) samarbeidet skole hjem 
Prosjektet organiserer seg rundt innspill fra alle aktørene, 
ikke minst barnas og er opptatt av å høre alles stemme og 
finne løsninger. Det jobbes bredt for å samle flest mulig på 
vei til et nytt sted. Delprosjektet overgang barnehage skole 
igangsettes nå. Det er kommet et årshjul, nytt og bedre 
overgangsskjema, samkjøring av tidspunkter for innskoling 
og rutiner for overføring av nøkkelinformasjon. Nå er det 
digital innskriving på skolene på høsten. Førskolebarna 
møter ikke før på våren. Klassesammensettingen skal skje 



tidlig. Samarbeidsmøter mellom bhg og bsk. tidlig og på 
grunnlag av skjemaene. Det er nå tre obligatoriske dager 
på vårparten. Dette pilot-testes til våren. Det er viktig med 
god kommunikasjon, grundig, spisset men håndterbar 
informasjon og godt samarbeid mellom partene, 
etterstrebes like rutiner uansett hvilken barnehage/skole 
det er snakk om. Det kommer innlegg i aviser fra tid til 
annen. Lenkene kommer etter hvert på hver sin skoleside. 
Jobbe for inkludering, lærende møter osv. 
Se kommunens nettside for mer info om HBS. I delen 
«Barnehage og skole» ligger det informasjon. Målet: 
Skape likhet i rutiner for Grimstadskolen. Videre arbeid nå 
overgang bsk-us og skole-hjem samarbeid. Noen innspill 
fra i dag: Digital adferd er diskutert. Hva kan HBS, 
foresatte, skolen gjøre? Prøve å få til en god holdning, ha 
øvelser. Hvordan beholde foreldre engasjert. 
Oppdrag til Jappa FAU: Diskutere om det er noen temaer 
som foreldrene kan ta opp. Kanskje be HBS på et 
temamøte til våren? Ha lærende, samlende, 
relasjonsbyggende møter. Psykisk helse er et viktig tema, 
vennskapsmønstre har forandret seg de siste årene. 
Hvordan forebygge/motvirke utenforskap. Få alle foreldre 
med videre, skape gode nettverk. Noen detter fort av og 
finner ikke veien tilbake til skolen etter innskrivinga. Hva 
kan man gjøre? Språk- /kulturvansker for noen osv. 

5.5  Leder Paragraf 9a Skolens psykososiale nivå: Ingenting er rapportert inn per 
dd. , 7. trinn, 6. trinn, 5. trinn og 3.trinn er representert. 
FAU stoler på at skolens ansatte tar tak i evt. 
problemstillinger. Vi kommer tilbake til dette ved neste 
møte. 
 

4.6  Leder FAU-arbeid til våren Undersøke foreldrekontaktenes oppgaver. Hvilken rolle har 
egentlig klassekontaktene? Kan vi finne noen føringer på 
FUG? Kan vi lage en liten instruks og en rutine for å 
informere før valget på våren?  
Det har blitt verre med åra å finne representanter til 
foreldrekontakter og FAU. Hva kan man gjøre bedre? 
Endre på rutinene med 2-årig FAU? Kanskje vara og 
hovedrep. kan komme annen hver gang? Gjøre vervet 
både attraktivt, relevant og overkommelig. 

 Forslag: Velge alle representanter før juni-møtet, også 
i første klasse. Gamle og nye har overføringsmøte i 
juni. Første møte på høsten skal hovedrep. og vara 
komme. 

4.7  Leder FAU-konto Utsettes til neste møte når kasserer er til stede. 
 

4.8   Møterekke for våren 
 

15.1. kl. 18.00, Jappa skole 
Til dagsorden: 
1) Ta opp psykosialt miljø grundigere. FAU-rep hører med 
sine kontakter. Skolen orienterer kort. 
2) kasserer rapporterer 
12.2. kl. 18.00, Jappa skole 
11.3. kl. 18.00 Jappa skole 
15.4. kl. 18.00 Jappa skole 
1) planlegge sommerfesten/åpen dag 
(forslag om å droppe mai-møtet) 
03.06. (evt. 11.6.) kl.18.00 Jappa skole 
1) overføringsmøte for gamle og nye FAU 

4.9   Eventuelt 1) Barbara sender e-post til skolen. FAU ber om at 
møtetida i SU –møtene blir overholdt. Evt må disse 
begynne tidligere slik at FAU-representantene ikke 
kommer i tidsnød med sitt møte. Respektere at noen må 
hjem til avtalt tid. 
2) Elevråd søker også om 2 bålpanner. Jostein har 
undersøkt, koster mellom kr. 1700-1900 stykket på 
Felleskjøp eller Monter (evt tilleggsutstyr kan vurderes 



kjøpt neste år om nødvendig). Usikkert om det er med eller 
uten MOMS. De ønsker seg to stykk. Evt. noe dyrere, men 
lurt med trekk under for å ta dem inn i garasjen. Kasserer 
sjekker kontodekning, men de frammøtte støtter saken. 
3) Barbara overfører info om 17. mai til its ila juleferien. Det 
rådes til et oppstartsmøte for trinnet på 6. trinn i andre 
halvdel av januar. Da tegner den enkelte familie seg til en 
eller flere oppgaver. Vi har en god drill på dette, og 
arrangementet pleier å gå radig unna. Halvparten av 
inntektene går til klassekassa, og det motiverer. Det er 
klassekontaktene som har ansvar. FAU –rep. har 
avgrensede oppgaver, men ikke hovedansvar. 

 
 
 


